

ROSENHØJ BOLDKLUB

Kettegård Allé 4 • DK-2650 Hvidovre
www.rosenhøjboldklub.dk



Bestyrelsesmøde - Referat d. 28. august 2023

Tilstede: Steffen Sivertsen, Daniel Farganis, Steen Eiberg, Tommy Salo, Frederick Nielsen, Simon Becker, Kasper Nielsen

Afbud: Kim Søgaard, Mads Schiellerup

Dagsorden:

Møder (2 minutter)

- Godkendelse af referat fra sidste møde
 - Er på telefon, svært at få videre

Forretningsudvalg

- Bestyrelsesmedlemmer
 - Mads har d.d. trukket sig fra bestyrelsen af private årsager.
 - [REDACTED]
- Økonomi (10 minutter)
 - Trænerløbninger med kørsel skal underskrives!
 - Besked givet afvises på forhånd
 - Status regnskab
 - Posterings på seniormaterialer skal gennemgås flere er ungdom
 - Dankort
 - Steen har dankort for klubben
- Diverse info fra forretningsudvalget (10 minutter)
 - Kunst på Sønderkær
 - Status er der fortsat arbejdes på at den kommer i Sønderkær
 - Omklædningsrum
 - Omklædningsrum er vedtaget og kommer i 2024, men vi må lige se.
 - Diverse møder
 - Kunstbane
 - Regler for benyttelse hænges op i omklædningsbygning
 - Mål får nummer for hvilken bane de tilhører
 - Vigtigt at få afmeldt tider der ikke bruges.
 - U11 situation
 - Møde om U11 om gruppe C. Der har været god dialog og info til forældrene. Sagen er lukket.
 - VEO kamera
 - VEO er betalt og kører automatisk de næste år
 - Skal udmeldes at det kører. Der skal laves en reservationsplan
 - Daniel BUC står for udlevering og lidt styring. Tommy orienterer

Emner til drøftelse (70 minutter)

- Café –
 - Godkendelse af køkken
 - Kommunen vil ikke lave meget. Steffen skal skrive til dem om el-opgave
 - Hvis ikke, så har vi et tilbud
 - Fremover kun en container, kommune betaler for afhentning. Der kommer lås på.
 - Vi lukker mandag og onsdag fra 1. oktober
- Hjemmeside
 - Ikke rykket sig meget. Der skal tages billeder
 - Janne opdaterer hold og kan også lægge træningstider ind. Becker skriver til Kampe@rosenhojBoldklub.dk
 - Overblik over sponsorer, Steen
- Kluboffice
 - Alle medlemmer over U10 er inde.
 - Kim vil kontakte Holdsport for overførsel af mindre medlemmer til Kluboffice
 - Nye medlemmer kommer ind både i Holdsport og kluboffice, så ok
 - Ved overgang til kluboffice skal mail sendes ud til alle medlemmer for bekræftelse
- Sommerfest – hvad gik galt
 - Lang tilmelding, ingen markedsføring
 - Ingen engagement i bestyrelsen
 - Vi var dårlig forberedt
 - Sommerfest 2024 er 22. juni og startes op i november
 - Holdledere skal engageres
- Andre emner i Trello
 - Spillertøj
 - Design er lavet.
 - Dialog med Pro fodbold om køb af tøj. Vi vil gerne have ½ regning i år og næste år for optimal udnyttelse af promotion
 - Tommy bestiller tøj til de som er vokset ud af tøj
 - Sponsor
 - Daniel har lavet udkast til sponsorkontrakt
 - Sponsorkontrakter er to-årige
 - "større" sponsorer inviteres til et arrangement i klubben årligt
- Emner til kommende møder der skal behandles Specifikt-Målbart - Attraktivt- Realistisk-Tidsbestemt
 -

Ungdomsafdeling (10 minutter)

- Diverse orientering
 - U11 skal respektere deres banetildeling
 - Fleste årgange er i medlemsfremgang,
 - U15 er blevet færre til træning
 - Tre trænere (U15 spillere) som U-trænere er på U6.
 - Et par stykker mere prøves af på U7 og snart også U5
 - Seniorer kan møde op til træning for de større ungdomshold. Bare nogle få gange.
- Emner til drøftelse
 - Pigefodbold startet op 12 første gang og 18 2. gang –super dejligt
 - Meget flot promoveret af Daniel og Mathilde.

Seniorafdeling (10 minutter)

- Diverse orientering
 - Senior har været plaget af skader. God stemning
 - Begge seniorhold har stigende fremmøde. Men fortsat basis for fremgang
 - Martin Nielsen er ansat som 2. holds træner – god start
- Emner til drøftelse
 - [REDACTED]
 - Senior aflyser seriepokalkamp pga 1. hold ikke skal spille den. Ikke ok

Øvrige udvalg (10 minutter)

- Tøj
- Kampe/baner
 - [REDACTED]
- Klubhus
 - Overvågning, ikke bare lige til. Afventer tilladelse til at sætte fake up
 - Café er lukket i 14 dage 2-16. september, uge 36 og 37 da Egon er på ferie.
 - [REDACTED]
- Fester
 - Bestyrelse gør ikke noget, men vil gerne bakke om initiativ udefra.
- Ansatte
 - Intet
- Andre projekter

Eventuelt

- Næste møde 18. september kl 18:30 (18:00 for spisning)
- Herefter 2. mandag i måneden

Emner næste møde

Emner:

- Generel udvikling i klubben
- Spørgeskema til medlemmer/trænere om hvad der kan udvikle klubben
- Hvidovre Avis – sociale medier